
Referat fra FAU-møte Benterud skole  

Dato: 4.september 2024 Tid: 19:30-21:00 

Sted: Klasserom 2.trinn 1.etg i det nye skolebygget, Benterud skole 

Klasse Representant 
 
Til stede 

 
Klasse 

 
Representant 

 
Til stede 

1.trinn Jørgen Hermansen X 4.trinn Joakim Hammer X 

1.trinn Marija Caric  5.trinn Steinar Pettersen X 

2.trinn Elisabeth Hammer X 5.trinn Mari Schanche X 

2.trinn Elisabeth Vik X 6.trinn Solveig Skaar X 

2. trinn Linn Bore Nowvak X 6.trinn Assel Issina X 

2. trinn Omid Mohseni X 7.trinn Håkon von Hirsch X 

3.trinn Monika Kristin Vik X 7.trinn Linda Holmeide  

3.trinn Tamara Vatnehagen X Basen Thomas Bertelsen  

3.trinn Issam Bouri  Basen Bikramdeep Singh  

3.trinn Fisnik Zymeri     

4.trinn Ida Christin Blomsø X    

Andre innkalte:  
Søren Ve Henriksen (konstituert rektor) og ny rektor Christopher Hall fra kl. 19:30. 

 

Agenda:  

1) Godkjenne innkalling og agenda  

2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte.   

3) Rektors tid med FAU: 

• Informasjon rundt skolestart: Det er flere nye i personalet og det er mange nye barn på 

første trinn. Det jobbes godt med innkjøring og oppstart, både for ansatte og elever.  

• Tidligere sak om polstring av stolper på huskestativ der barna aker. FAU lurer på om 

bestilt polstring er levert og montert. Fungerende rektor sjekker ut status på dette.  

• Renhold på skolen; Har det blitt forbedringer på dette nå i forhold til forrige skoleår? 

Rektor informerer om at det er møter med renhold hver 14. dag, og at skolen opplever 

bra samarbeid og mindre klager på renhold. Det er en positiv endring fra før sommeren, 

og vi skal fortsette i den retning.  

• FAU gir tilbakemelding om at det er vanskelig å låse opp og igjen dørene på toalettene i 

nytt bygg for de minste barna. Rektor tar dette med tilbake.  

• Rektor orienterer om at alle vinduer i de gamle skolebyggene skal byttes i oktober. Det vil 

gjennomføres bygg for bygg, og tar ca.  2 uker pr bygg. FAU oppfordrer til at det sperres 

godt av i områder hvor det jobbes.  

 

4) Åpen kveld torsdag 19.september:  

Skolen har kommet med forslag til organisering. FAU organiserer matsalg, samt egen stasjon 

for kakesalg. Egen info sendes ut om Åpen kveld til foreldre og elever fra skolen. 

Arbeidsgruppen har jobbet med en foreløpig plan for FAUs bidrag. Videre tar Håkon ansvar 

for innkjøpsgruppa og Monika ansvar for gjennomføringsplan.  

 



5) Trafikkutfordringer ved skolen:  

- Det er mange biler og mye trafikk inn Tunveien og inn på skolen. Mange foreldre som 

kjører sine barn til og fra skolen. Det har vært gjennomført en kontroll. Mange er gode 

sjåfører, fortsett med det! Det er også voksne som bruker mobil, ikke stopper for barn 

eller som ikke sikrer sine barn i bilen.  

- Skolen og FAU fortsetter å oppfordre til å gå til skolen og lage gågrupper – start tidlig! 

- Ved behov for kjøring oppfordres alle foreldre til å parkere på Triaden og gå derfra, slik at 

de som har små barn kan prioriteres inn til skolen/bhg.  

 

6) Mobilbruk på skolen – innskjerping av regler – hva mener FAU?  

• I forslaget til ordensreglement legges det opp til at hver skole skal lage et 

reglement/regler for oppbevaring av mobiltelefoner og lignende i skoletiden. Selv om 

forskriften formelt ikke vedtas før i september/oktober vil mobilforbudet gjelde senest 

fra 01.08.24 med begrunnelse i anbefalingen fra UDIR. Se lenke: 

https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/anbefalinger-for-mobilbruk-

og-smartklokker-i-skolen/ 

FAU etterspør skolen om informasjon om hva andre skoler i Lørenskog ønsker å gjøre.  

 

7) Antall representanter FAU, klassekontakter og kommunikasjonskanal:  

• FAU foreslår 2 stk FAU-representanter pr trinn, med 2 stk vara i tillegg. FAU mener det 

holder med 2 representanter og 2 stk vara pr trinn, selv om flere trinn nå blir 4 klasser/ 

grupper parallelt. Dette gjennomføres i skoleåret 24/25, og på 1, 2 og 3. trinn er det valgt 

hovedrepresentanter og varaer.  

• Klassekontakter opprettholdes med samme antall som tidligere pr. klasse.  

• FAU vil bruke Spond framfor Facebook som anbefalt kommunikasjonskanal og 

samarbeidsplattform for foreldrene, og legge opp til hovedgruppe pr trinn og 

undergrupper for klasser. Spond sikrer en felles plattform med info til trinn på tvers og 

den enkelte klasse kan ha “sitt” område.  

o FAU kommer tilbake med plan for informasjon om implementering, 

veiledningsmateriell, samt oppdateringen 

 

8) Valg av roller i FAU skoleåret 24/25:  

• Leder: Joakim Hammer 

• Kasserer: Tamara Vatnehagen. 

• Nestleder: Jørgen Hermansen, sitter også i SU/SMU. 

• Sekretær: Monika Kristin Vik, sitter også i LFAU.   

• SU-representant: Assel Issina  

Styret fortsetter med korte forberedende møter før FAU-møtene for utarbeidelse av 

sakslister osv.   

  

9) Saker fra/til arbeidsgruppene. 

• Sak til SFO-gruppa fra 2. klasse. Saken er tatt tak i fra SFO-gruppa og fra skolens side er 

det sendt ut presiseringer på bruk av klokker, ordningen med gratis kjernetid m.m.  

 

10) Saker fra/til klassene. 

• Ingen saker.  

https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/anbefalinger-for-mobilbruk-og-smartklokker-i-skolen/
https://www.udir.no/regelverk-og-tilsyn/skole-og-opplaring/anbefalinger-for-mobilbruk-og-smartklokker-i-skolen/


 

11) Saker fra/til LFAU - Joakim informerer.  

  

Neste FAU møte er torsdag 7.november 2024 kl. 19-21 i Biblioteket på Benterud skole.  

Mvh Joakim Hammer (Leder) m/styret i FAU 

 


